
 
 

ZAPISNIK SA 21. REDOVNE SKUPŠTINE 
HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
Redovna 21. Skupština HMS-a održana je u subotu 19.03.2016. godine u zgradi Hrvatskog autokluba 
(HAK), Avenija Dubrovnik 44 s početkom u 12.00 sati. 
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 

1) MK BEDEKOVČINA – zastupnik predsjednik Marinko Hranić 
2) BMW MK ZAGREB – zastupnik opunomoćenik Renata Suchy 
3) MK GAJS TIM – zastupik predsjednik Goran Gajić 
4) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik opunomoćenik Ivan Mihaljević 
5) MCK JASKA – zastupnik predsjednik Mladen Čop 
6) MK KARAS TEAM – zastupnik predsjednik Antun Karas 
7) OTMK KARLOVAC- zastupnik opunomoćenik Damir Tomašić 
8) MK KRIŽEVCI – zastupnik opunomoćenik Nino Čerdar 
9) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Ivan Čatoš 
10) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik predsjednik Ivo Pogorilić 
11) MK OROSLAVJE – zastupnik opunomoćenik Vladimir Pavlina 
12) MK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik Joso Barić 
13) MK POŽEGA PROMET – zastupnik opunomoćenik Zlatko Jaroš 
14) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik predsjednik Miro Papec 
15) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik opunomoćenik Zoran Mioč 
16) MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Danica Marović 
17) MZ ZAGREBAČKE  ŽUPANIJE – zastupnik opunomoćenik Ivan Bertović 
18) MCK 97  – zastupnik predsjednik Miljenko Pernar 
 
19) STJEPAN PERŠIN – zastupnik predsjednik HMS-a 

 
Ostali prisutni: 

1) Ivan Lafter, glavni tajnik HMS-a 
2) dr. Srećko Margetić, predsjednik Zdravstvene komisije 
3) Miljenko Gereš, sportski direktor za OMU 
4) Darko Drempetić, sportski direktor za MU 
5) Nenad Rak, novoizabrani predsjednik MK Petrinja 
6) Zdravko Petričević, predsjednik MK DOCDYNO 
7) Davor Pulez, SMK Karlovac 
8) Davor Kralj, MK Krapina 
9) Miljenko Topol, SMK Savski Marof 
10) Davorin Štetner, Kreator TV 
11) Gea Gaži Pavičić – Kreator TV 
12) Marko Ivezić, novinar 
13) Ana Čop, admin. tajnica HMS-a 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Azalea, Zadar, predsjednik Roman Ivanov 
2) MK Bjelovar, Bjelovar, predsjednik Alen Krce 
3) EMK Buzet, Buzet, predsjednik Igor Gržinić  
4) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb, predsjednik Tomislav Sugj 
5) MKK Calderiva, Vodnjan, predsjednik Marino Banković 
6) MCK Carlstadt, Karlovac, predsjednik Slavko Baršić 
7) MCK Cetina, Grab, predsjednik Ante Kundid 



 
8) MK Classic Racing, predsjednik Igor Bošković 
9) MKK KIA Božić, Zagreb, predsjednik Danijel Božić 
10) MK Krašić, Krašić, predsjednik Josip Rajaković 
11) MCK Kvarner, Matulji, predsjednik Saša Matušić 
12) MK Matulji Racing, Matulji, predsjednik Dean Grbac 
13) Moto sport Osijek, Osijek, predsjednik Marijan Martinušić 
14) MK Pakrac Lipik, Pakrac, predsjednik Davor Lenče 
15) EK Rukokaža, Zagreb, predsjednik Darko Barišić 
16) SK Unia, Goričan, predsjednik Zvonimir Pavlic 
17) MK Zlatar Bistrica, Zlatar Bistrica, predsjednik Tihomir Kotarski 
 
A) Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gosp. Stjepan 

Peršin, koji je pozdravio sve prisutne, zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku. Posebno je 
zahvalio HAK-u na domaćinstvu. 

 
Gosp. Peršin je pročitao predloženi dnevni red te predložio da se umjesto sadašnje točke 6. 
Slobodna riječ stavi nova koja bi glasila Izmjena i dopuna Statuta HMS-a, pod točku 7. 
Prezentacija Kreator TV sezone 2015 te da točka 8. bude Slobodna riječ, ostala pitanja i 
prijedlozi. Predloženi dnevni red sada glasi: 

 
A) otvaranje Skupštine i pozdravna riječ Predsjednika 
B) Izbor 

B-1) Verifikacijske komisije 
B-2) Zapisničara 
B-3) ovjerovitelja zapisnika 

C) Izvještaj Verifikacijske komisije  
 

Dnevni red: 
1. Verifikacija  zapisnika sa 20. redovne  Skupštine od 19.12.2015. godine 
2. Izvještaji  

2.1. o radu Skupštine i tijela Skupštine HMS-a za 2015.  
- izvjestitelj: predsjednik gosp. Stjepan Peršin - rasprava 

2.2. o radu Odbora za sport  
- izvjestitelj: predsjednik gosp. Miro Papec 

2.2.1. o radu discipline cestovne moto utrke  
- izvjestitelj: zamjenik sportskog direktora gosp. Dražen Kemenović 

          2.2.2. o radu disciplina motocross i supercross 
                               - izvjestitelj: sportski direktor  gosp. Antun Karas 
    2.2.3.   o radu discipline skuteri 
                               - izvjestitelj: sportski direktor gosp. Danijel Hatežić 
                  2.2.4.   o radu disciplina enduro i crosscountry 
                               - izvjestitelj: sportski direktor gosp. Emil Jurada 
                  2.2.5.  o radu discipline supermoto 
                               - izvjestitelj: sportski direktor Jadranko Dika 
                 2.2.6.   o radu discipline speedway 
                               - izvjestiteljica: sportska direktorica gđa Darija Pavlic 
                 2.2.7.   o radu disciplina motoslalom i motorally 
                              - izvjestitelj: sportski direktor gosp. Đuro Žličar 
                 2.2.8.   o radu discipline oldtimeri 
                              - izvjestitelj: sportski direktor gosp. Miljenko Gereš 
                2.2.9.    o radu discipline motoubrzanje 
                              - izvjestitelj: sportski direktor gosp. Darko Drempetić 
                2.2.10.  izvještaj Tehnički komisije 



 
                              - izvjestitelj: predsjednik gosp. Marijan Lučić 
                2.2.11.  izvještaj Zdravstvene komisije 
                              - izvjestitelj: predsjednik dr. Srećko Margetić 
                2.2.12.  izvještaj Komisije za suce 
                            - izvjestitelj: predsjednik gosp. Krunoslav Prelec 
               2.2.13.  izvještaj Komisije za regionalne lige 
                            - izvjestitelj: predsjednik gosp. Zvonimir Pavlic 
               2.2.14. izvještaj Komisije za zaštitu okoliša 
                            - izvjestiteljica: predsjednica Renata Suchy 

2.3. Izvještaj disciplinskog suca 
- izvjestitelj: disciplinski sudac gosp. Marčelo Mohorović 

2.4. Izvještaj Arbitražne komisije 
               - izvjestitelj: predsjednik gosp. Milivoj Gregurić 
2.5. izvještaj o radu Odbora za motociklizam  

- izvjestitelj: predsjednik gosp. Igor Bošković 
2.5.2. Izvještaj tajnika komisije 

- izvjestitelj: tajnik gosp. Stjepko Varga 
Rasprava 

2.6. Izvještaj  o prihodima i rashodima  
- izvjestitelj: glavni tajnik gosp. Ivan Lafter 
       Rasprava 

2.7. Izvještaj o radu Nadzornog odbora  
- izvjestitelj: zamjenik predsjednika gosp. Ivica Mihaljević 
      Rasprava 

3. Izvještaj o radu Suda časti  
- izvjestitelj: predsjednik gosp. Roman Ivanov 

   4.    Prijem novih članica u HMS 
   5.    Prestanak članstva u HMS 
   6.   Izmjena i dopuna  Statuta HMS-a 
   7.   Prezentacija Kreator TV sezone 2015 
   8.   Ostala pitanja i prijedlozi 

 
Takav dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
B) 

B-1) Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro 
Papec, predsjednik, Ana Čop i Ivo Pogorilić, članovi komisije. 
B-2) Jednoglasno je usvojen prijedlog da zapisničar bude Renata Suchy. 
B-3) Jednoglasno je usvojen prijedlog da ovjerovitelji zapisnika budu Mladen Čop i Antun Karas. 

 
C)  
Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da je na Skupštini prisutno 18 zastupnika ili 
opunomoćenika s pravom glasa od ukupno 35 članica HMS-a plus predsjednik Saveza,  što ukupno iznosi 
19 glasova te  time postoji  kvorum i Skupština može donositi punovažne odluke. Natpolovična većina je  
10 glasova, a dvotrećinska 14 glasova. 
2.1. Jednoglasno je prihvaćen izvještaj predsjednika Verifikacijske komisije. 
 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika sa 20. Redovne Skupštine  od 19.12.2015. 
U Zapisniku dodati pod Poslani pozivi – nisu se odazvali zastupnici redovnih članica točku 17). MCK 97. 
Klub je zabunom ispušten te isprika predsjedniku gosp. Pernaru. S tom dopunom Zapisnik sa 20. Redovne 
Skupštine od 19.12.2015. je jednoglasno usvojen.  
 
 



 
Ad.2.) Izvještaji 
Gosp. Peršin je dao izvješće o radu Skupštine i tijela Skupštine za prošlu godinu. Zahvalio je klubovima 
koji su doprinjeli razvoju moto sporta i motociklizma u Savezu kao i u svojim sredinama u  kojima su 
približili motociklistički sport. 
Tijekom 2015. godine održane su 3 Skupštine, dvije redovne i jedna izvanredna,  održano je 7 sjednica 
Upravnog odbora na kojima je uvijek bio kvorum te im je bio nazočan predsjednik Nadzornog odbora 
gosp. Srečec, osim u vrijeme bolesti kada  je bio nazočan netko od članova NO. 
Gosp. Peršin je isto tako zahvalio svim sportašima i reprezentacijama kao i ostalim motociklistima koji su 
nas predstavljali u svijetu i Europi, a na koje smo posebno ponosni.  
Gosp. Papec je dao izvješće Odbora za sport te izvjestio da je Odbor održao dvije sjednice i da je na 
sjednicama bilo pristuno više od 90% članova.  Posebna briga je motivacija mladih vozača  za 
motociklistički sport. Izdano je oko 320 vozačkih licenci, 740 sudačkih licenci te je održano oko 56 utrka 
za PH, 3 natjecanja za EP (1 u enduru, 1 motocrossu i 1 u oldtimerima - classic)  kao i 2 natjecanja za SP 
(speedway i brzinski motociklizam – prikoličari). Velika je potreba pronaći sponzore, a suradnja s 
okolnim nacionalnim savezima je vrlo dobra. 
Pisano izvješće predsjednika Odbora za sport je sastavni dio ovog zapisnika.  
 
Sastavni dio ovog zapisnika su i pisana izvješća sportskih direktora / predsjednika komisija   od točke  
2.2.1 do 2.2.14. dnevnog reda Skupštine. 
 
Sastavni dio ovog zapisnika je pisano  izvješće disciplinskog suca koji je tijekom 2015. godine zaprimio 
jedan zahtjev za pokretanje disciplinskog  postupka.  
 
Arbitražna i Apelacijska komisija nisu imale poteškoća u svome radu.  
 
Gosp. Peršin izvještava da HMS slijedeći djelatnosti svjetske moto federacije FIM i europske moto 
federacije FIM Europa treba voditi brigu o motociklistima u svakodnevnom prometu, te stoga surađujemo 
sa HAK-om, CEV-om i MUP-om s kojima je suradnja vrlo dobra te nas se doživljava sve pozitivnije u tim 
institucijama. Jedna od najznačajnijih akcija je bilo preventvini besplatni tehnički pregled za sve 
motocikle. 
Pisano izvješće predsjednika Odbora za sport je sastavni dio ovog zapisnika 
Pisano izvješće tajnika Odbora za sport je sastavni dio ovog zapisnika. 
 
Gosp. Peršin je izvjestio da će se prije rasprave po ovoj točki dnevnog reda prikazati film Kreator TV o 
prošloj sezoni i dao riječ gosp. Davorinu Štetneru, direktoru Kreator TV. 
 
Gosp. Štetner je  HMS-u usprkos teškim vremenima čestitao na opstanku. Naveo je da je ovo teško 
vrijeme za auto i moto sport, da sponzori i mediji ga ne prate, a ulaže se uglavnom gotov novac te veliki 
trud i energija. Tijekom 2015.godine bilo je 23 priloga, pokušavalo se sve kontinuirano pratiti, posebno 
motocross. Pokrenut je Kreator RT u motocross-u. Imaju iskustva u timovima još iz karting sporta iz 
2012. godine. Ispričao se što mora otići i predstavio gosp. Andreja koji želi kao partner ulagati u 
motocross.  Oni i dalje ne staju s investicijama, nabavljena su nova reportažna kola i testirana su prilikom 
rally-a Kumovec. Prikazan je kratki film koji je snimljen tom prilikom. 
 
Gosp. Peršin je otvorio raspravu po dosadašnjim točkama dnevnog reda.  
Gosp. Pernar je pozdravio sve nazočne te istaknuo da svaki od nas na svoj način doprinosi tom sportu, no 
globalno nije zadovoljan, dobre su neke nove stvari kao Kreator TV, ostalo je stihijski i nema pravog 
vidjela da se nešto mijenjalo. Iznio je da se UO mora jače zalagati oko materijalnih sredstava te se ne treba 
uvijek izgovarati na situaciju. UO bi trebao  jače taj segment rješavati, bez novaca nema ništa. Bila je 
inicijativa UO i poslan  je dopis po gradovima i županijama. Većina klubova se financira iz proračuna. 
Nije se baš nešto postiglo, osim u Požegi. Odlasci na međunarodne FIM seminare su izleti, nisu nam 
potrebni, čemu se tamo pojavljivati. Vezano uz SO, vrijeme je da svi zajedno razmislimoo tom sportu, da 



 
ga ne kočimo, svi zajedno da razvijemo taj sport koliko možemo.  Divi se Kreator Grupi na hrabrosti kada 
su ušli u ovaj sport.  
Gosp. Bertović je sve pozdravio te je želio kratko upozoriti, a do toga je došao u razgovoru s drugima, radi 
se o Noći prvaka, imamo 40-tak prvaka, a dodjeljeno je 111 ili 115 nagrada. Treba prvenstveno  poštovati 
prvake po disciplinama.  
Gosp. Peršin dodaje da kontaktiranjem gradova i županije dobiti će klubovi, organizatori moraju na 
utrkama zaraditi, isto tako preko TV emitiranja dobit će klubovi,  ne Savez. Unutar saveza ne smije biti 
podjela, trebamo svi upregnuti da se postigne isti cilj – boljitak motociklističkog sporta. Prihvaćaju se 
kritike, posebno one koje se odnose na Dodatke za ovu sezonu koji još nisu izašli. Na naše organizatore 
velikih priredbi kao što je SP  i EP trebamo biti ponosni. Što se tiče Noći prvaka, lomimo se da li treba ići 
toliko u širinu, treba u svakom slučaju razmisliti. 
Gosp. Pavlina je razočaran što toliko ljudi nije prisutno, želio je ovdje postaviti pitanje gosp. Boškoviću, 
jednom od dopredsjednika, odnosno uputiti mu puno prigovora i zatražiti ostavku. 
Gosp. Peršin dodaje da su tu neki sportski direktori kao i gosp. Papec da odgovore na sva pitanja.  
Gosp. Later dodaje da neke stvari treba reći da ne ostanu u zraku. Na međunarodne seminare idu oni koje 
šalju klubovi i oni ih financiraju, recimo MK Kvarner mora slati da bi imao kontinuitet osposobljenih 
ljudi. Na seminarima se puno toga čuje i sazna. Što se tiče kongresa naših međunarodnih federacija, ovo je 
naš kongres, tu se radi i postavljaju se pitanja, zašto tu nisu svi članovi, tako i na FIM kongresu pitaju 
zašto ovdje nisu svi članovi s time da se prisustvo kongresa financira iz financijskog plana HOO ili FIM. 
Noć prvaka, ne smijemo zaboraviti da je nekad bila jedna svečanost za sve discipline i dijelilo se preko 
300 pehara, u HAMŠS-u prek 500 pehara. Noć pravaka je dobra ideja kao i posebne podjele najboljima po 
disciplinama. Na noći prvaka daju se nagrade samo najboljima, nove nagrade su nagrade lokalnim 
samoupravama, da mogu vidjeti što je to HMS i da se loklani klubovi mogu dobiti lakše pomoć. Napisani 
su i dopisi onim samoupravama gdje su organizatori natjecanja i bilo je različitih prihvaćanja od strane 
istih, ali je to značajan korak prema organizatorima. Kreator TV prati naše akrivnosti, puno su toga lani 
napravili, zastupljene se sve discipline. 
Što se tiče financija, klubovi se najviše financiraju iz loklanih proračuna. Savez ne može financirati 
klubove, pokušalo se pronaći sponzore, ali nije išlo. Nismo ni obećali da ćemo naći takva sredstva, ali 
nitko nije ni kune uzeo, radi se volonterski. Nesporazumi vezani uz oldtimere, ljudi su različitih mišljenja, 
međutim svaki ponaosob treba učiniti više nego do sada. Glave treba staviti skupa. 
Gosp. Pavlina odgovara tajniku da ne treba polemizirati, sam je bio član UO i dao riječ da će se zalagati za 
moto sport, već 15 godina organizira utrke u Oroslavju, AMK Oroslavje slavi 70-tu obljetnicu, takve se 
stvari ne trebaju događati. Utjecaj na Komisiju za OMU dolazi iz vana od gosp. Boškovića. To treba reći, 
mi imamo glave skupa. 
Gosp. Pernar dodaje za seminare ok, kongres je potreba, ali ako ima novaca,  sredstava se trebaju usmjeriti 
na vozače i Savez bi trebao biti agilniji. 
Gosp. Peršin odgovara da su novci za kongres namjenski iz financijskog plana HOO ili od FIM  i oni se 
mogu iskoristiti samo na taj način.  
Gosp. Barić se nadovezuje za nagrade na Noći prvaka i primanje kod gradonačelnika, imali su 100% 
uspjeha. Gradonačelnik prisustvovao Noći prvaka i bio vrlo zadovoljan. 
Gosp. Peršin dodaje da su i od nekih drugih načelnika i župana dobili pohvale. Neke nagrade bi trebalo 
prebaciti na discipline. 
Gosp. Bertović, nisam mislio da se ne dodjeljuju nagrade,  ime samo govore kome idu, Noć prvaka, neke 
nagrade ne dodjeljivati u sklopu Noći prvaka. 
Gosp. Peršin, ne možemo svi misliti na isti način. Predložili ste svoje mišljenje. 
Gosp. Gereš se predstavio i dodao da ne može gosp. Pavlinu ostaviti samoga, misli da većina klubova u 
odltimer disciplini surađuje, jako dobra suradnja je i sa rukovodstvom Saveza. Problem gosp. Boškovića 
se ne može više ignorirati,  slaže se sa gosp. Pavlinom. 
Gosp. Kralj obavještava da njegov klub nije platio članarinu te će po pitanju toga podnijeti sve sankcije. 
Lijepo se priča i lijepo je slušati čovjeka, ali prošlo je više od 3 godine pa traži odgovor za toga čovjeka, 
tko ide na seminare mimo  Komisije za suce. Treba se potegnuti to pitanje preko zapisnika sastanaka 
discipline, traži odgovor za 3 godine propasti. Radimo po pravilnicima. 
Gosp. Peršin odgovara da je godina pred nama. Kroz institucije treba rješavati svoje probleme. 



 
 
Pristupilo se glasovanju i izvještaji pod točkom 2 od 2.1 do 2.5.2. su jednoglasno prihvaćeni. 
 
Ad.2.6. Izvještaj o prihodima i rashodima 
Gosp. Lafter je izvjestio i obrazložio prihode i rashode za 2015. U prošloj godini nedostajalo je oko 
32.000 kune,  iz 2014. je bilo oko 55.000 viška, stoga nakon što je pokrivena 2015. godina ostalo oko 
22.000 kuna za 2016. godinu.  
Sve discipline nisu bile na natjecanjima za SP ili EP, pa nisu mogli dobiti sredstava po planu sa HOO. 
Posebno se to odnosi na spidvej, jer dokumentacija nije stigla u tajništvo HMS-a. 
Trebalo bi pronaći sponzora ili donatora koji bi sa oko 100.000 kuna pomogao.  
 
Ad.2.7. Izvješaj o radu Nadzornog odbora  
Gosp. Mihaljević kratko je izvjestio o izvješću Nadzornog odbora. Pojašnjenje oko otpisa duga za 2013. 
godinu dao je gosp. Lafter. 
Pisano izvješće priloženo je uz ovaj zapisnik i sastavni je dio istoga. 
 
Gosp. Lafter je dao pojašnjenje oko nalaza revizije i putnih obračuna u iznosu od oko 350.000 kuna koji 
su sporni, odnosno ti putevi nisu ostvareni te se kupila neka roba koja nije od HMS-a. Kompletna 
dokumentacija je od strane policije upućena DORH-u, a da li će to DORH sam pokrenutil ili nas 
obavijestiti da to sami učinimo, odnosno pokrenuti sudski postupak protiv osoba koje su oštetile Savez. 
Nada se skoroj obavijesti. 
 
Gosp. Jaroš je sve pozdravio, te izjavio da gosp. Lafter nije sve rekao. Svi smo ovdje zbog vozača. Naš 
Savez ne poštiva financijske obveze. Vozači nisu dobili sva sredstva za nastup na MXON. Vozači kada se 
kvalificiraju dobivaju oko 600 eura svaki preko svojih saveza. Ispada da vozači nisu dobili ta sredstva i da 
su se pola sami financirali. Na kongres idu 3 osobe, ne znamo tko plaća, zašto vozači ne dobiju kako je 
dogovarano. Treba unaprijed reći sve što treba i kako ide, a ne poslije ovo je za licence, ovo za osiguranje, 
ovo za nešto drugo. 
Gosp. Lafter objašnjava da se novac od FIM doznačava nacionalnim savezima kako bi mogli poslati svoje 
vozače na natjecanje. U 2014. godini nismo našli sponzora, od toga se platila oprema i nitko ništa ne pita. 
Godine 2015. našao se sponzor za opremu koja ostaje vozačima, od HOO su dobivena sredstava za 
prijevoz i cestarinu, svaki oko 12.000 kuna, te licence i osiguranja. Licence su oko 660 eura koje treba 
platiti FIM-u. Nitko ne postavlja pitanje rezultata, to je nagrada najboljim vozačima da budu na takvom 
natjecanju. Drugo je MXON Europe, vozači dobiju startninu na natjecanju. Molim da se barata s točnim 
informacijama. 
Gosp. Bertović dodaje da je gosp. Lafter u pravu, jer HOO ne financira nego sufinancira HMS za nastup. 
Na sastanku prije odlaska dogovoreno je da će biti 15.000 kuna po vozaču. Tko je i u čije ime pretovrio 
15.000 kuna u oko 10.000 kuna. 
Gosp. Jaroš dodaje da je osobno došao na konferenciju za tisak, to ga je koštalo i nitko nije spomenuo da 
će se to uzeti za licence, osiguranje i sl. Novce je tek dobio na beznzinskoj pumpi u Austriji od g. Mioča. 
Gosp. Peršin poziva gosp. Karasa da se to riješi na MX komisiji.  
Gosp. Karas je sve pozdravio i rekao da bi ove sve prozivke oko sebe uputio izborniku i ekipi. Ubuduće 
jasan i glasan ugovor i zapisnik. Što se tiče pravilnika, komisija sve napravila, tajnik obavijestio da će 
uskoro izaći. Ukazuje na povišenje svih troškova kako za vozače tako i za organizatore. Motocikl je nekad 
koštao 4.000 eura, sada 8.000 eura. 
Gosp. Pavlina se javio i izjavio da odustaje od pitanja koje je imao i da će ih pisanim putem poslati u 
tajništvo HMS-a i zatražiti odgovor. 
 
Pristupilo se glasovanju za prihvaćanje izvještaja o prihodima i rashodima kao i izvještaja o radu 
Nadzornog odbora. Oba izvještaja su s jednim glasom protiv prihvaćena. 
 
Ad.3. Izvještaj o radu Suda časti 
Sud časti nije dobio niti jedan zahtjev, pa nije ni zasjedao. 



 
 
 
Ad.4. Prijem novih članica u HMS 
Gosp. Lafter je izvjestio da su stigla 4 zahtjeva za prijem koja su zaprimljena na Upravnim odborima i 
proslijeđuje se Skupštini na usvajanje: 
4.1. SMK Karlovac, klub je bio jedno vrijeme neaktivan, sva dokumentacija je usklađena sa zakonima. 
Tajnik gosp. Pulez je izvjestio da će nastaviti s radom o svjesnosti o sigurnosti na motociklima kako je 
radio i bivši predsjenik gosp. Darko Črnigoj koji je na žalost preminuo. Biti će fokusirani na oldtimere i 
brzince. 
4.2. MK DOCDYNO  iz Vinkovaca, postoji od 2015.godine i bavio bi se moto ubrzanjem. Sada imaju tri 
prvaka i nastupili bi na EP u Njemačkoj. Izvjestio je predsjednik Zdravko Petričević 
4.3. SK Smile iz Opatije je novi klub, podmirio je upisninu i članarinu. Ima vozača u cestovnim moto 
utrkama. Sva dokumentacija je u redu. 
4.4. MCK Santarija – treba dopuniti dokumetnaciju i platiti pristojbu. 
 
Gosp. Pavlina je postavio pitanje uredne dokumentacije koju je poslao za prijem AMK Oroslavje. Taj klub 
slavi ove godine 70-tu obljetnicu i htjeli bi da vozači imaju licence na taj klub. 
Gosp. Lafter je molio pojašnjenje da li je to zamolba za članstvo pored MK Oroslavje ili se MK gasi, da li 
auto moto klub može biti član motociklističkog saveza. MK Oroslavje nije platio upisninu, obzriom da je 
slijednik AMK Oroslavje. 
Gosp. Peršin dodaje ako grad želi 2 kluba, onda su to dvije članarine, a da li mi kao HMS možemo primati 
auto klubove. Obzirom da imamo interes i kod AK Gradiška, potrebno je to dobro izviditi. Zadužuje se 
glavni tajnik za točnu informaciju da li AK i AMK klubovi mogu biti članovi HMS-a. Ako je to pozitivno, 
odnosno može biti AMK Oroslavje može ugasiti MK Oroslavje i biti član HMS-a. 
Gosp. Kralj podsjeća na Zakon o sportu iz 2008. godine kada smo morali se uskladiti sa navedenim 
zakonom i promijeniti svoje statute. Nije važno ime, već čime se klub bavi. 
Gosp. Peršin je zahvalio predstavnicima Vinkovaca i Karlovca što su došli na skupštinu.  
 
Jednoglasno je prihvaćeno, uz obrazloženje za AMK Oroslavje, da se SMK Kralovac primi u redovno 
članstvo bez plaćanja upisnine, a MK Docdyno, SK Smile i MCK Santarija u privremeno članstvo te da 
su, ukoliko nisu,  platiti upisninu i članarinu kao i kompletirati svoju dokumentaciju. 
 
Ad.5. Prestanak članstva u HMS 
Gosp. Lafter je obrazložio da slijedeći klubovi nisu platil članarinu za 2015. godinu te se predlaže  
prestanak članstva: MRT Bedekovičina; MK Koprivnica; SK Prelog; MKK Sveti Ivan Zelina. 
Jednoglasno je donesena odluka da  navednim klubovim prestaje članstvo u HMS-u. 
 
Ad.6. Izmjena i dopuna Statuta 
Gosp. Lafter obavještava da je usvojeni Statut sa izvanredne Skupštine održane 30.6. 2015 .godine 
dostavljen nadležnom državnom  tijelu u Gradu Zagrebu. Najveća primjedba na dostavljeni Statut je 
bavljenje motociklizmom, jer smatraju da smo sportski savez. Međutim kako se naša krovna federacija 
FIM bavi motociklizmom, mora i HMS.  Isto tako treba prema novom Zakonu o sportu dopuniti ustroj 
Saveza s Komisijom sportaša. Likvidator Saveza može biti osoba i izvan Saveza. 
Predlaže se da se predložene izmjene od strane nadležnog tijela uprave, a koje su u materijalima za 
Skupštinu,  prihvate. 
Skupština jednoglasno donosi odluka o prihvaćanju ovakvog pročišćenog teksta Statuta HMS-a. 
 
Ad.7. Prezentacija Kreator TV sezone 2015. 
Gđa Gea Gaži Pavičić se zahvalila i dodala da su prihvaćeni u  svim sredinama. Pozvala je gosp. Andreja, 
novog predstavnika Monstera koji je obavijestio da je čuo da je tijekom 2015. godne bilo nekih problema 
na MX natjecanjima i da se to ne smije opet dogoditi. 
Gosp. Karas je pozdravio gosta te dodao da je bilo nekih problema i obrazložio što je bilo vezano uz 
promociju na natjecanjima . Podržava dalju suradnju s Monsterom.  



 
 
 
Gosp. Bertović dodaje da i nije jasno, organizator plaća dolazak TV ekipe, ona sa sobom dovede svog 
sponzora, a organizator je dužan osigurati prostor za tog sponzora.  
Gosp. Lafter postavlja pitanje da li bi 2.000 kuna po reportaži bilo dovoljno da Kreator TV nije našao 
sponzora. Sve pojedinosti treba staviti u ugovor.  
Gosp. Drempetić kaže da ima puno iskustva u organizaciji, radili su i Monster King of Europa  te 
postavlja pitanje zašto Savez gura Kreator TV koji gura Monster. Da li Kreator TV pokriva cijeli Savez ili 
samo MX i da li je Monster zainteresiran samo za MX. 
Gosp. Andrej obavještava da su zinteresirani za MX i da podržavaju Kreator TV te žele podržati MX da bi 
cijena bila što bolja.  Nude za MX paket s Kreator TV za branding 60 m, 10 zastava na stazi, 2 velike 
limenke, 4 šatora, 2 frižidera za hladno piće i 240 komada limenki. Ne brane nikakve druge sponzore osim 
eventualno energetska pića, a od prosinca nadalje biti će novi distributer, Atlantic. 
 
Ad.8. Ostala pitanja i prijedlozi. 
Nije ih bilo. 
 
 
Predsjednik, gosp. Peršin zahvalio je svima na dobrim raspraavama i zaželio sretan Uskrs. 
 
 
Skupština je završila s radom u 15.00 sati. 
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